
Protokół Nr 32/2021 

z posiedzenia 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w dniu 15 grudnia 2021 r. 

 

 

Obrady rozpoczęto 15 grudnia 2021 r. o godz. 16:15, a zakończono o godz. 16:55 tego samego dnia. 

 

Zaproszona osoba: 
Łukasz Mędrysa – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju i Dróg w Starostwie Powiatowym w Oświęcimiu. 
 

W posiedzeniu wzięło udział 5 radnych /lista obecności zał. nr 1/. 

Obecni: 

1. Bogusław Bartula 

2. Katarzyna Bliźniak 

3. Jarosław Jurzak 

4. Józef Szafran 

5. Władysław Zaliński 

 

Po stwierdzeniu prawomocności posiedzenia (kworum), Przewodnicząca Komisji zaproponowała następujący 

porządek posiedzenia: 

1. Ustalenie porządku posiedzenia. 

2. Rozpatrywanie wniosku skierowanego do Komisji. 

3. Przygotowanie projektów uchwał wraz z uzasadnieniami dotyczących rozpatrzenia skarg, wniosków  

i petycji. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

5. Sprawy Bieżące. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad. 1. Ustalenie porządku posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Komisji zapytała, czy są wnioski o uzupełnienie lub zmianę porządku?  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie wnosząc uwag przyjęła porządek posiedzenia. 

 

 

Ad. 2. Rozpatrywanie wniosku skierowanego do Komisji. 

 

Przewodnicząca zapoznała Komisję ze skierowanym przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Oświęcimiu 

wnioskiem dot. zajęcia (zagospodarowania) pasa drogowego przy al. Słowackiego w Oświęcimiu znak sprawy: 

ORG.1510.10.7.2021 z dnia 22 listopada 2021 r. /zał. nr 2/. 

 

Łukasz Mędrysa zapoznał Komisję z przebiegiem sprawy. 

 

Przewodnicząca Komisji 

Ilu jest zadowolonych i niezadowolonych mieszkańców z prowadzenia ogródka? 
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Łukasz Mędrysa 

W dniu 20 lutego 2020 r. wpłynęło pismo, które było negatywne w związku z prowadzonym ogródkiem. 

28 lutego 2020 r. wystąpiliśmy z pismem do Wspólnoty Mieszkaniowej, na które nie otrzymaliśmy odpowiedzi,  

w związku z tym wystąpiliśmy z ponaglaniem w lipcu. W dniu 14 lipca 2020 r. otrzymaliśmy odpowiedź, 

następnie przygotowana została karta na Zarząd Powiatu w dniu 21 lipca 2020 r., która została rozpatrzona 

przez Zarząd Powiatu. Następnie w dniu 28 lipca 2020 r. wystosowana została odpowiedź  

do niezadowolonego mieszkańca z informacją, że Pani, która prowadzi ogródek dostała pismo z nakazem 

usunięcia elementów niebezpiecznych (które należało wykonać do 14 dni od otrzymania pisma), w przypadku 

nie zastosowania, zgoda udzielona na zagospodarowanie terenu zostanie cofnięta. 

W dniu 6 sierpnia 2020 r. wpłynęło pismo mieszkańców bloku z klatek 9, 13, 15, że są zaskoczeni, że jest to tak 

piękne miejsce. Zwracają się z apelem o nie podejmowanie żadnych kroków mogących mieć negatywne 

konsekwencje dla dalszego egzystowania tego terenu. 

W dniu 12 sierpnia 2020 r. wpłynęło pismo od Pani D. z aktualnymi zdjęcia ogródka. 

Nie sprzątnięto ogródka. 

Następnie wpłynęło pismo mieszkańców z klatki 9 i 11 z informacją, że żadna z decyzji Zarządu Powiatu  

nie została spełniona. 

 

Przewodnicząca 

Proponuje, żeby nie skupiać się nad kwestią estetyki tego miejsca (kwiatów i roślinności), lecz należy się skupić 

nad tym, że jest to pas drogowy, który został zaśmiecony pewnymi niedozwolonymi elementami,  

a nie usuniętymi w wyznaczonym terminie, dlatego zgoda została cofnięta. 

 

Władysław Zaliński 

Ładne, nie ładne, ale jest to miejsce publiczne na którym był trawnik. Teren zajmowany przez tą Panią  

się rozrasta. Dopóki nikomu to nie przeszkadzało, to było dobrze, jednak obecnie jest spór z innymi 

mieszkańcami. Można dać tej Pani czas na przesadzenie kwiatów, lecz tam był trawnik i niech tak zostanie. 

 

Józef Szafran 

Został zlekceważony nakaz Zarządu Powiatu o usunięciu niebezpiecznych elementów. 

 

Jarosław Jurzak 

Takie miejsca, jak pas drogowy powinny być utrzymane w jednym standardzie, który jest przyjęty „pas 

drogowy”. Ktokolwiek chciałby zająć pas drogowy, na różne cele to wnioskują o jego zajęcie, we wniosku są 

określone warunki zabezpieczenia terenu na potrzeby, określony czas, określona opłata, następnie są z tego 

rozliczani. 

 

 

Ad. 3. Przygotowanie projektów uchwał wraz z uzasadnieniami dotyczących rozpatrzenia skarg, wniosków  

i petycji. 

 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego zajęcia pasa drogowego przy al. Słowackiego w Oświęcimiu. 

 

Komisja uznała wniosek dot. zajęcia pasa drogowego przy al. Słowackiego w Oświęcimiu za bezzasadny  

w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, wstrzym. 1 radny. 
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Uzasadnienie 

Wnioskodawca nie wywiązał się z nakazu Zarządu Powiatu. Są sprzeciwy części mieszkańców wobec 

prowadzonego ogródka. Kwestia jednolitego wizerunku Miasta – standardu pasa drogowego.  

 

W związku z powyższym zostanie przygotowany projekt uchwał wraz z uzasadnieniami dotyczących 

rozpatrzenia wniosku dotyczącego zajęcia pasa drogowego przy al. Słowackiego w Oświęcimiu. 

 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

Komisja nie wnosząc uwag przyjęła protokół Nr 31/2021 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia  

24 listopada 2021 r. 

 

 

Ad. 5. Sprawy bieżące. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Komisji. 

 

Następne posiedzenie Komisji odbędzie się w dniu 25 stycznia 2022 r. w Starostwie Powiatowym  

w Oświęcimiu ul. Wyspiańskiego 10, sala 101A, I piętro. 

Tematy: Przyjęcie proponowanego porządku obrad. Rozpatrywanie skarg, wniosków i petycji wpływających  

do Rady Powiatu. Przygotowanie projektów uchwał wraz z uzasadnieniami dotyczących rozpatrzenia skarg, 

wniosków i petycji. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za rok 2021. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. Sprawy bieżące. Ustalenie terminu następnego 

posiedzenia Komisji. 

 

 

Na powyższym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Katarzyna Bliźniak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
Przygotował: Tomasz Karcz  


